



Protokoll styrelsemöte S07 2012-02-28

Närvaro:	Tobias Månsson	Ordförande
	Jens Elofsson	Sekreterare tillika Propagandamästare
	Peter Seimar	Källarmästare
	Jonas Svensson	Överphös, fr.o.m. §5
	Mats Rydberg	Studierådsordförande, Vice ordförande, fr.o.m. §6
	Anton Martinsen	Programmästare
	Mattias Eklund	Cafémästare, fr.o.m. §6
	Julia Mauritsson	Sexmästare
	Simon Hillbom	Skattmästare
	Fredrik "Glyph" Andersson	Revisor
	Lars Gustafson	Jubleansvarig
	Johan "ölyT" Garmer	Kontaktperson TLTH, fr.o.m. §9
	Martin Persson	Kontaktperson TLTH
	Daniel Lundell	Ledamot i kårfullmäktige
	Petter Söderlund	fr.o.m. §6
	Carl Nilsson Nyman	Tandemansvarig, fr.o.m §7, t.o.m. §9

- §1 OFMÖ Ordförande Tobias Månsson förklarade mötet öppnat klockan 12.15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Daniel Lundell
 - Martin Persson
 - Lars Gustafson
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med ändringarna
- §8.1 Tackbudget till Medaljelelekommittén
 - §10 Reglemente
- §5 Föregående mötesprotokoll Styrelsen **beslöt** att godkänna protokoll för S06 2012 med redaktionella ändringar.
- §6 Information från kåren Martin informerade om att det är bio i kårhusets aula ikväll. Vidare så är det pub kommande torsdag i Cornelis, vilken heltidarna håller i. Tentamat kommer serveras som vanligt under tentaveckan till en billig peng. På lördagen efter tentorna kommer det att vara ET-slasque i Gasquesalen. Pub Proud var lyckad, och



kommer troligtvis att återkomma.

Fredrik undrade hur HBTQ-frågan belystes under puben.

Julia meddelade att puben var mest till för att synas.

Mats berömde faktumet att jobbarna bar regnbågsfärgade flugor.

Martin meddelade att puben var till för att få uppmärksamhet, och att sådan gavs ifrån b.la. Lundagård och Sydsvenskan.

§7 Beslutsuppföljning

Kamera

Peter har pratat med Sara (Ordförande för E-sektionen) men inte fått något svar.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S09.

Upprustning av datorsystem

Datorerna är nästan färdiga, endast småsaker återstår.

Fredrik meddelade att det som är kvar är att fixa stöd för LaTeX, stöd för skrivarna samt att fixa så att de går att stänga av.

Carl Nilsson Nyman inträder.

Styrelsen **beslöt** att adjungera Carl Nilsson Nyman.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S10.

Nyhetsbrev

Fredrik meddelade att det jobbades lite på under Shiptesgasquen och att det är problem att hitta passande tider, då Jacob Gradén (d01jg) är upptagen varje helg fram till sommaren.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S10.

Diskmaskin

Julia har ringt tre gånger men inte fått något svar.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S09.



Inventarier till köket

Julia meddelade att Köksmästarna håller på att sammanställa en lista med saker som behövs.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S09.

Spisen

Julia meddelade att spisen fungerar felfritt, man måste bara vara lite försiktig när man lyfter på en av plattorna.

Simon föreslog att M-sektionen skulle kontaktas.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S09.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
1	Tobias M.	Policydokument	S10 2009	S08 2012
2	Mattias E.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S11 2012
8	Peter S.	Kamera	S02 2011	S09 2012
21	Peter S.	Upprustning av datorsystem	S15 2011	S10 2012
24	Jens E.	Nyhetsbrev	S17 2011	S10 2012
26	Julia M.	Diskmaskin	S18 2011	S09 2012
27	Julia M.	Inventarier till köket	S05 2012	S09 2012
28	Jens E.	Mästermärken	S06 2012	S10 2012
29	Julia M.	Spisen	S06 2012	S09 2012
30	Anton M.	Tandemcykel	S07 2012	S09 2012



§8 Utskottsrapporter

Jens

Har blivit kontaktad av We Know IT angående affischering, och att ärendet omdirigerades till Cecilia.

Cecilia

Ej närvarande.

Mattias

Har fått en leverans med Jolt.

Anton

Planerighnen inför Tandem pågår för fullt.

Jonas

Anmälningstiden för phaddrar går snart ut, och än så länge har väldigt många anmält sig. Urval kommer att behöva göras. Det behövs fortfarande uppdragsphos. Det jobbas på en phadderguide.

Peter

Inget att rapportera.

Mats

Har jagat kursombud och sparkat på funktionärer. Lärare som inte kallar till utvärderingsmöte har skällts på. Har Studierådsmöte imorgon.

Julia

Har haft shiptesgasque och Dchip-kväll. Det har kommit klagomål från huset om att det moppats med klor, vilket ej ska göras. Jobbare till jublet har jagats, hittills är det W-sex, K-sex och annat folk som anmält sig och dessa utgör ca. 30 personer. Specialöl har beställts.

Simon

Har påmint Gustav Orest Sällberg (dt09go2, Skattmästare Emeritus) om bokslutet och fått 8 utläggsräkningar. Utskottet har även blivit LTH-ambassadör och ska prata i AF-borgen den 17/3.

Tobias

Har fått in 10 bordsduksmotioner under Shiptesgasquen. Ett propositionsmöte kommer att hållas strax innan VTM. Påminner om att affischer ska sättas upp inför sektionsmötet.

§8.1 Tackbudget till Medaljelekkommittén

Peter meddelade att Medaljelekkommittén inte har någon tackbudget och vill ha en sådan, bestående av 1000 kr för att tacka dess medlemmar och Felix Aronsson (dt07fa6, Övermarskalk Emeritus).

Tobias föreslog att pengarna bör tas från mötesfikan, och att detta



ska kommas ihåg till budgetpresentationen.

Styrelsen **beslöt** att ge Medaljelelekommittén en tackbudget på 1000 kr.

§9 Tandem

Carl meddelade att tandemgeneralerna har haft möte, och det har spikats datum och fått bussar. Sektionen får totalt 30 biljetter. Vidare så är sektionens tandemcykel inte i optimalt tillstånd, och en ny kan kosta upp till 10 000 kr.

Lars rekommenderade att en ny ska införskaffas hellre än att bygga en själv.

Simon ifrågasatte hur en cykel kan gå sönder under en sådan cykeltur mer än att kedjan hoppar av.

Mattias föreslog att man tittar på begagnade cyklar.

Carl påpekade att det kan bli jobbigt att mixtra med växlarna.

Johan "ölyT" Garmer inträder.

Styrelsen **beslöt** att adjungera Johan "ölyT" Garmer.

Julia meddelade att fynd kan göras i Malmö.

Simon undrade när cykeln definieras som sönder.

Jonas definierade det till när det blir jobbigt, och att våran nuvarande cykel uppfyller den definitionen.

Carl meddelade att K-sektionen kommer att köpa in en begagnad cykel.

Anton meddelade att det blev inte så roligt förra året då våran cykel gick sönder tillräckligt mycket för att vissa inte fick cykla.

Lars meddelade att felet bestod av att kedjan gick sönder eller hoppade av.

Mats föreslog att Simon ska ha cykeljour under Tandem.

Carl meddelade att priset för en ny cykel ligger på runt 10 000 kr, och för en begagnad runt 2000-5000 kr.

Jens yrkade på att punkten läggs till på beslutsuppföljningen och att det rapporteras på S09.

Styrelsen **beslöt** att bifalla yrkandet.

Biljettförsäljningen till Tandem diskuterades.

Carl Nilsson Nyman lämnar lokalen.

§10 Baren

Simon föreslog att någon i Bargruppen bör ges attesträtt och ett VISA-kort. Denna person blir också redovisningsansvarig.



- Peter påpekade att det mesta kommer att köpas in från byggvaruhus, och att det då brukar gå att begära faktura.
- Styrelsen **beslöt** att göra Louise Hauzenberger till attesteringsperson för Bargruppen.
- §10.1 Reglemente Julia meddelade att det finns vissa fel i reglementet.
- Tobias upplyste om att det finns beslut från sektionmöte på de ändringar som ska göras, och att reglementet sackar efter.
- Tobias föreslog att varje mästare granskar de delar i styrdokumentet som berör dennes mästeri.
- §11 Övrigt Julia påpekade att buren måste städas klart, och att det är programmästeriets saker som är kvar.
- Anton meddelade att detta inte kommer göras förrän efter tentaveckan.
- Tobias föreslog att buren städas lördagen efter tentorna, och hävdade att ett städschema behöver sättas upp.
- Jonas ifrågasatte städschemans effektivitet i allmänhet.
- Lars meddelade att E-sektionen kommer att äga LED-café, och att köket endast får användas under lunchen, trots tidigare löften om dess tillgänglighet vid andra tider. E-sektionen kommer att ha full kontroll över vilka som har access in, och caféts preliminära öppningstid är LV 1 LP 4 2012.
- Styrelsen **beslöt** att entlediga Fredrik Andersson från posterna **sudo** och **Funktionär inom Industrimästeriet**.
- Styrelsen **beslöt** att välja in Fredrik Andersson (dt07fa5) som **root**.
- Styrelsen **beslöt** att välja in Christer Andersson (dt07ca5) som **Fotograf**.
- §12 Meddelanden Simon upplyste kårrepresentanterna om att det finns skärmar i Edekvata och iDét, varifrån information kan flöda ut till sektionsmedlemmarna.
- §13 OFMA Ordförande Tobias Månsson förklarar mötet avslutat klockan 13.10.



Mötessekreterare

Justeras

Jens Elofsson
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Tobias Månsson
Ordförande